

الدكتورة هالة السعيد تكرم شركة فاروس القابضة ضمن مجموعة من الشركات الفائزة بجوائز بحوائز 2018

قامت الدكتورة هالة السعيد، وزيرة التخطيط والمتابعة والإصلاح الإداري بتكريم شركة فاروس القابضة للاستثمارات المالية، لحصولها على جائزة أفضل شركة أبحاث في العالم لعام 2018 وفقاً لمجلة إنترناشونال فاينانس، ولمساهمة الشركة في تطوير القطاع الاستثماري في مصر وتسلم الجائزة السيد علوي تيمور، رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي للشركة.

كما قامت الدكتورة هالة السعيد بتكريم مجموعة من الشركات الحاصلة على جوائز مجلة إنترناشونال فاينانس وذلك بحضور رؤساء ومديري تلك الشركات، إلى جانب عدد من كبار مسؤولي القطاع المصرفي والمالي.

وقد حضر احتفالية التكريم كل من السيد علوي تيمور، رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي، والسيد علاء العفيفي، العضو المنتدب والرئيس التنفيذي المشارك، بالإضافة إلى السيدة داليا بنه، المحلل المالي الأول لأبحاث فاروس.

وقد استضاف الحفل شركة NI Capital.

Dr. Hala Al-Saeed honors Pharos Holding among the winners of the 2018 International Finance Awards

Under the patronage and presence of H.E Dr. Hala Al Saeed, Minister of planning, monitoring and administrative reform, Pharos Holding for Financial Investments was awarded for being internationally recognized by the International Finance Magazine (IFM) as "Best Equity Research Company" for 2018 and for further contributing to the development and acceleration of the sector in Egypt. The award was received by Mr. Elwy M. Taymour, Group Chairman & CEO of Pharos Holding.

The gala dinner held on Wednesday 20th Feb, witnessed the gathering of CEOs, Managing Directors and high-profile individuals from the banking and finance sector that won the IFM award in different categories.

The Ceremony was attended by Mr. Elwy Taymour, Group Chairman and Chief Executive Officer of Pharos Holding and Mr. Aladdin ElAfifi, Managing Director, Co-CEO of Pharos Holding and Ms. Dalia Bonna, Senior Equity Research Analyst.

The event was hosted by NI Capital.